
08.03.2023 
 
 
10-dages forespørgsel 
 
1. Hvornår fik Aarhus Havn besked fra Miljøstyrelsen om at der ikke vil blive givet 
tilladelse til klapning af 1.800.000 m3 sediment ved Fløjstrup Strand? 

2. Hvornår blev Aarhus Havns bestyrelse orienteret om dette forhold? 

3. Hvornår blev Borgmesterens Afdeling bekendt med dette forhold?  

4. Hvornår blev borgmesteren bekendt med dette forhold? 

5. Hvornår blev Magistratsafdelingen for Teknik & Miljø bekendt med dette forhold? 

6. Hvornår blev rådmanden for Teknik & Miljø bekendt med dette forhold? 

7. Er forholdet blevet overbragt til byrådets partier, og hvornår er dette sket? 

8. Burde oplysningen have været meddelt parterne forud for forhandlingerne om 
havneudvidelsen 7. februar 2023, med det formål at forhandlingerne kunne foregå på 
et oplyst grundlag?  

9. Hvilket lovgrundlag og hvilke regelsæt er i spil i forhold til hvem der skal orienteres 
om hvad og hvornår? 

 
Fremsendes på vegne af 
 
Metin Lindved Aydin (B) – Henrik Arens (D) – Jakob Søgaard Clausen (Æ) – Thure 
Hastrup (UFP) 


